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1. Fractie PvdA 

2. Naam Bea Mieris 

3. Datum indiening 07-02-2023 

4. Onderwerp Supermarkt in centrum van Tilburg  

5. Vraag Toelichting: 

De PvdA Tilburg heeft vernomen dat er in het centrum van 

Tilburg geen supermarkt meer aanwezig is na sluiting van 

de Plus onder het Pieter Vreedeplein. Voor jonge energieke 

inwoners van de binnenstad zal dat weinig probleem 

opleveren. Op de fiets ben je zo bij AH XL of bij de AH aan 

de Piusstraat. Voor oudere inwoners in het stadscentrum 

die minder mobiel zijn is dit een probleem. Even naar de 

supermarkt voor wat boodschappen is niet meer mogelijk. 

De afstand is te groot en de route naar de supermarkten 

buiten het centrum levert gevaar op. Oudere inwoners die 

fysiek en mogelijk mentaal niet meer in staat zijn om de 

supermarkt te bereiken raken een deel van hun autonomie 

kwijt. Men wordt afhankelijk van familie en kennissen om 

de boodschappen te halen. Dit kan toch niet de bedoeling 

zijn in ons levendige centrum van Tilburg waar iedereen 

welkom is. In het BD lazen we dat er mogelijk op de lange 

termijn een Spar City komt in de Nieuwlandstraat op de 

locatie van de oude Dansschool. Bekend is dat onder dat 

gebouw sprake is van een verontreinigde bodem. Dat is 

waarschijnlijk de reden van de lange adem.  

Lees ook:  

https://www.tilburgers.nl/oud-in-tilburg-is-niet-leuk/ 

 

https://www.tilburgers.nl/oud-in-tilburg-is-niet-leuk/


Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk  

te beantwoorden. 

1. Is het college het met de PvdA fractie eens dat een 

supermarkt in het centrum van Tilburg (binnen de 

Parkring) noodzakelijk is? 

2. Is het college het met de PvdA fractie eens dat een 

supermarkt naast een economische ook een sociale 

rol vervult binnen een woongebied? 

3. Is het college het met de PvdA fractie eens dat een 

Spar City in de oude dansschool in de 

Nieuwlandstraat een welkome toevoeging aan het 

winkelaanbod zou zijn? 

4. Is het college het met de PvdA fractie eens dat het 

goed zou zijn om de impasse over de 

grondverontreiniging onder de oude Dansschool in 

de Nieuwlandstraat te doorbreken zodat daar een 

supermarkt gevestigd kan worden? 

5. Zijn er alternatieve locaties binnen de Parkring in 

beeld waar een supermarkt gevestigd zou kunnen 

worden? 

6. Is het college bereid om daar een aanjagende rol in 

te vervullen? 

 

 

6. Portefeuillehouder(s) Bas van der Pol 

7. Datum vergadering 13-02-2023 

 

 


